

**Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och  
samfällighetsförening  
20070204**

**Närvarande:** Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Bo Willfors, Per-Åke Berntsson och Gunnar Sahlström.

Plats: hos Olle

1. Styrelsesammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Protokollet från föregående möte gicks igenom.
4. Gunilla informerade:
  - a) Frågan har uppkommit om det finns radon i vårt vatten. Det **beslöts** att prov skall tas. Gunnar informerade att han mätt halten i luften inomhus med dosor. Mätningarna visade att det var mycket låga halter. Troligen är det så också i vattnet.
  - b) Lagfarten för överlåtelsen av Tådås 1:27 till den nya samfällighetsföreningen är klar.
  - c) Med anledning av att cykelvägen är klar har vi fått två förbudsskyltar mot ridning att sättas upp. Tjörns kommun låter oss sätta upp dem vid våra infartsvägar till vårt område. Sigrid skall skriva till ridhuset och informera.
  - d) Fortfarande saknas uppgifter om tre fastigheter har vattenmätare.
  - e) **Beslöts** att vattenavläsningen i år skall var och en själv göra omkring 1 maj. Avläst värde skall meddelas styrelsen.
  - f) En medlem har trots påminnelser inte betalat avloppsavgiften. Gunilla skriver till honom en gång till före kontakt med kronofogde.
  - g) Sture H, Tomas B, Olle K, Per-Åke B och Jan K får utbildning i att sköta reningsverket. Hittills är ca 18 påkopplade.
  - h) En dator med program har inköpts för bokföring, medlemsregistrering mm.
5. Ekonomin redovisades. Är tillfredsställande.
6. Beslöts att Sigrid Sjöstedt övertar kassörsskapet från Ann Karlsson.
7. Per-Åke rapporterade betr vägarna att det har varit problem pga grävningarna.
8. Beslöts att Sigrid gör upp ett mer detaljerat förslag till uppdelning av rörliga och fasta kostnader. Vid oklarhet beslutar styrelsen.
9. Det skall bli lantmäteriförrättning den 15.2 beträffande föreslagen väg från Kyrkofjäll 1:43-45 till Bergsvägen. Vi är emot den. Grannar är informerade. Gunilla, Sigrid och Gunnar går på mötet.
10. Beträffande vattenskyddsområdet skall det bli ett möte mellan länsstyrelsen och kommunen den 20.2. Vi har föreslagit en utökning på övre delen av Bergsvägen. Jan A har frågat om villkor för senare anslutning till avloppssystemet. Kostnaden

blir 50.000 kr med indexuppräkning samt myndighetskostnaderna. Sigrid sänder svar.

Bo W anser att det är Ok att utöka vattenskyddsområdet över hela hans tomt. Styrelsen anser att det snart kan bli aktuellt att borra en ny brunn i närheten. Det är därför viktigt att ha klart med förberedelserna för detta.

Bo vill trots det ha kvar sin avloppsanläggning. Han är medveten om att han tar en risk att förorena vattnet med åtföljande krav. Han har möjlighet att ansluta sig senare, men måste då stå för alla kostnader själv.

#### 11. Övriga frågor:

-a) Vi behöver någon som kan hålla betesdjur vid bäcken för att beta sly. Bosse försöker skaffa.

Det behövs stängsel längs cykelleden. Gunilla kontaktar kommunen om det.

-b) Det har blivit tvist betr en nyanlagd servis hos en medlem. Beslöts att Ann debiterar. Om betalning ej sker grävs den upp eller kontaktas kronofogde.

-c) Beslöts att skaffa fler adressskyltar för att förtydliga. Bosse har påmint om uppsättning.

-d) Det beslöts att vi betalar större fakturor för avloppsmateriel till grävaren när varorna levererats och han uppvisat faktura.

-e) Nycklar till reningsverket och pumpbrunnarna skall finnas hos Sture, Tomas, Per-Åke och Olle.

12. Nästa möte beslöts till söndag 11.3 kl 11 hos Bosse.

13. Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström  
sekreterare

Gunilla Jägemalm  
ordförande